

CHINA

Tour Code: CIP



10 D 9 N 多邻风情

国的隐鹄

EXOTICISM INNER MONGOLIA





☑入住"当代中国最震撼的 十八个酒店"[莲花酒店]

- ਂ 穿越地球心脏[乌兰湖]
- ☑ 草原骑马或越野车穿越







第1天: 吉隆坡 > 呼和浩特

5★开元名都大酒店或同级

(机上用餐/晚)

内蒙古博物院

- ◆ 集合于吉隆坡国际机场乘搭客机经中转前往【呼和浩特】。
- ◆ **内蒙古博物院** 是国家一级博物馆,也是内蒙古自治区最大 的集文物收藏、研究、展示于一体的综合性博物馆。

第2天: 呼和浩特 - 希拉穆仁草原 可汗蒙古包或同级 (早/午/晚)

希拉穆仁草原(蒙古族下马酒+欢迎仪式、穿蒙古袍照相、篝 火晚会)/传统牧民家访(喝奶茶+吃果条)/草原骑马或越野车穿 越[2选1](祭拜敖包、沼泽地,自然保护区)

◆ **希拉穆仁草原** - 是典型的沙化草原。希拉穆仁蒙古语意为"黄 色的河",俗称"召河",因在希拉穆仁河畔有一座清代喇嘛召 庙"普会寺"而得名。

第3天: 希拉穆仁草原 - 响沙湾

5★响沙湾莲花度假酒店

(早/午/晚)

响沙湾(含往返缆车)

- ◆ **响沙湾** 响沙湾的沙丘连绵起伏,以其沙丘在风中发出悦耳 的响声而得名,这是由于沙粒的特殊形状和风的作用所形成 的,展现了独特的沙漠风貌。
 - · 悦沙岛畅玩: 沙漠小火车, 鄂尔多斯婚礼表演, 骑骆驼
 - 仙沙岛畅玩: 沙漠游艇, 高空滑索, 轨道自行车, 沙地摩托车 ※根据个人身体状况自行选择。

第4天:响沙湾-乌拉特前旗

5★临河华美达大酒店或同级

(早/午/晚)

◆ 早餐后,自由活动至午餐时间。你可以选择前往悦沙岛或仙沙 岛继续游玩。

第5天: 乌拉特前旗-敖伦布拉格-阿左旗

5★希姆顿大酒店或同级

(早/午/晚)

敖伦布拉格大峡谷/一线天/人根峰/神水泉

◆ **敖伦布拉格大峡谷** - 一旦进入峡谷, 感觉很像魔幻童话里粉 红色的迷宫,宽宽窄窄,曲曲折折,深深浅浅,明明暗暗, 紫红的崖壁怪石嶙峋奇妙天成。

第6天: 阿左旗 - 银川 (早/午/晚)

5★万达嘉华酒店或同级

腾格里沙漠五湖穿越/地球心脏-乌兰湖/西夏王陵

◆ **乌兰湖** - 在苍凉的大西北沙漠之中,有一片未经开发的红色 湖泊,它位于内蒙古阿拉善左旗腾格里沙漠腹地之中,鲜红 的湖水像血液一样在地表上流淌了上百年。

第7天:银川(早/午/晚)

5★万达嘉华酒店或同级

贺兰山岩画/镇北堡影视城/大悦城观光夜市

- ◆ 贺兰山岩画 记录了远古人类3000~10000年前放牧、狩猎、 祭祀、征战、娱舞、交媾等生产生活场景,成为研究远古人 类文化史、原始艺术史的文化宝库。
- ◆ **镇北堡影视城** 是近年来新开发的集影视拍摄与旅游观光为 一体的新景点。其位于宁夏银川市郊镇北堡,距华夏珍奇艺 术城仅两公里。

第8天: 银川 - 鄂尔多斯 (早/午/晚)

5★博源豪生大酒店或同级

成吉思汗陵/康巴什

◆ **成吉思汗陵** - 是一代天骄成吉思汗的衣冠冢所在地,是达尔 扈特人数百年以来一直守护的陵寝。乳白色的墙壁,朱红的 门窗,金黄宝顶、蓝色的云图,极具蒙古民族特色。

第9天: 鄂尔多斯 - 呼和浩特(早/午/晚)

5★香格里拉大酒店或同级

美岱召/哈素海(含环草电瓶车)/圣主成吉思汗雕像/敕勒歌雕刻

◆ **美岱召 -** 美岱召依山傍水,在建筑上更有独特的风格。它是 仿中原汉式,融合蒙藏风格而建,是一座"城寺结合,人佛 共居"的喇嘛庙。

第10天: 呼和浩特 🛪 吉隆坡 大召寺/塞上老街 (早/午/机上用餐)

- ◆ **大召寺** 是中国内蒙古呼和浩特的一座大藏传佛教寺院,属 于格鲁派(黄教)。大召寺其中"召"为藏语寺庙之意。
- ◆ 午餐后,前往机场乘搭客机经中转飞往吉隆坡。结束美好旅



DAY 1: KUALA LUMPUR > HOHHOT (MOB/D)

5★Grand New Century Hotel or SML

Inner Mongolia Museum

- ◆ Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take flight to [Hothot], via transit.
- Inner Mongolia Museum The building itself showcases aspects of unique architecture and characteristics of the region.

DAY 2: HOHHOT - XILAMUREN (B/L/D)

Khan Yurt or SML

Xilamuren Grassland (Mongolian dismounting wine + welcome ceremony + Mongolian clothing experience + bonfire party) / Traditional Herdsmen Home Visit / Horse Riding or SUV experience[2choose1] (worshiping Aobao, swampland, nature reserve)

 Xilamuren Grassland - Is a green jade inlaid in middle Inner Mongolia. Also is one of the most beautiful and vast grasslands in Inner Mongolia.

DAY 3: XILAMUREN - WHISTLING DUNE BAY (B/L/D)

Whistling Dune Bay [Included Cable Car]

- Whistling Dune Bay It is known for its rolling sand dunes that produce a pleasant echoing sound in the wind. This distinctive desert landscape showcases the charm of the desert with its unique sand grains and the effects of the wind.
 - Yuesha Island Activities: Desert Mini Train, Ordos Wedding Performance, Camel Riding
 - Xiansha Island Activities: Desert Yacht, High-altitude Zip-line, Rail

 Blease choose according to own physical condition.

 Please choose according to own physical condition.
 - *Xiansha Island Activities INCLUDED VIP lane*

DAY 4: WHISTLING DUNE BAY - WULATEQIANQI (B/L/D)

◆ After breakfast, free & easy until lunch time. You may visit to Yuesha Island or Xiansha Island.

DAY 5: WULATEQIANQI-AOLUNBULAGE-AZUOQI 5 ** Alxa Hotel Hemmington or SMI (B/L/D)

Aolunbulage Grand Canyon / Yixiantian / Rengenfeng / Shinsui Spring

◆ Aolunbulage Grand Canyon - The town has a total area of 4,789 square kilometers, and its landforms include deserts, swamps, lakes, hills, Gobi Desert, and plains.

DAY 6: AZUOQI - YINCHUAN (B/L/D)

(5★Wanda Realm Yinchuan or SML)

Tengger Desert / Ulaan Lake / Western Xia mausoleums

◆ Tengger Deser - This breathtaking region attracts visitors with its unique desert landscape, vibrant cultural diversity, and rich history.

DAY 7: YINCHUAN (B/L/D)

5★Wanda Realm Yinchuan or SML

Helanshan Rock Painting Scenic Area / Zhenbeibao West Film Art Center / Dayue Ancient City

◆ Zhenbeibao West Film Art Center - In this studio, which is characterized by simplicity, roughness and desolation, classic films such as "Wrangler", "Red Sorghum", "Journey to the West", "Thorn Mausoleum", "Jin Yiwei" and hundreds of influential film and television films were filmed.

DAY 8: YINCHUAN - ORDOS (B/L/D)

(5★Howard Johnson Parkview Plaza or SML)

Mausoleum of Genghis Khan / Kangbashi Architectural Complex

 Mausoleum of Genghis Khan - Is a mausoleum dedicated to Genghis Khan, where he is worshipped as ancestor, dynastic founder, and deity.

DAY 9: ORDOS - HOTHOT (B/L/D)

5★Shangri-la Hotel or SML

Meidaizhao Monastery / Hasuhai (Included buggy) / Chinggis Khaan Statue Complex

 Meidaizhao Monastery - It was an important center for the introduction of Lamaism into Mongolia.

DAY 10: HOTHOT XKUALA LUMPUR (B/L/MOB)

Dazhao Temple / Saishang Old Street

- ◆ Dazhao Temple Built during the Ming Dynasty, Dazhao Temple is the earliest Lamaist temple in Hohhot. There is a 30,000-tael silver statue of Shakyamuni Buddha in the main hall
- ◆ After lunch, transfer to airport take flight back Malaysia, via transit. Home sweet Home.



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

DAYS	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	SELECTED HOTELS
夭数	早餐	午餐	晚餐	精选酒店
1	机上用餐	机上用餐	莜面风味 <mark>80</mark>	5★ 开元名都大酒店或同级
	On Board	On Board	You mian Cuisine	Grand New Century Hotel or SML
2	酒店内	手把羊肉 60	烤全羊 180	可汗蒙古包或同级
	Hotel	Hand-grilled mutton	Roasted Lamb	Khan Yurt or SML
3	酒店内	驼骨风味 60	酒店自助餐 298	5★ 响沙湾莲花度假酒店
	Hotel	Camel bone Cuisine	Hotel Buffet	Lotus Hotel (Lotus Resort)
4	酒店内	酒店自助餐 298	农家菜 <mark>80</mark>	5★临河华美达大酒店或同级
	Hotel	Hotel Buffet	Farm Cuisine	Ramada Hotel or SML
5	酒店内	巴盟风味 60	蒙氏风味 <mark>80</mark>	5★ 希姆顿大酒店或同级
	Hotel	Bameng Cuisine	Mengshi Cuisine	Alxa Hotel Hemmington or SML
6	酒店内	清炖羊肉 60	枸杞宴 <mark>80</mark>	5★ 万达嘉华酒店或同级
	Hotel	Lamb stew	Wolfberry Feast	Wanda Realm Yinchuan or SML
7	酒店内	贺兰山蘑菇宴 60	燥子面 <mark>80</mark>	5★ 万达嘉华酒店或同级
	Hotel	Mushroom Feast	Saozi Noodles	Wanda Realm Yinchuan or SML
8	酒店内	伊盟风味 60	铁锅鸡 <mark>80</mark>	5★ 博源豪生大酒店或同级
	Hotel	Yimeng Cuisine	Wok Chicken	Howard Johnson Parkview Plaza or SML
9	酒店内	較勒川风味 60	烤鸭风味 80	5★ 香格里拉大酒店或同级
	Hotel	Kawa Cuisine	Roast Duck	Shangri-la Hotel or SML
10	酒店内 Hotel	烧麦风味 60 Mongolian Dumpling	机上用餐 On Board	
prod Ferentials 注音・終合字排合用航班及方通数提供中国				

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without
- 2. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force
- 3. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
- 4. Every person participating in GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
- 5. All pictures shown are for illustration purpose only.
- 6. Tours are conducted in Mandarin.
- 7. Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
- 8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- 9. In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

注意:餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并 日取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险,如果不需要恕无法退款或补偿;如出 发时年纪超过69岁或以上,需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条规:

- 1.行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,东风旅遊将保留更 改或取消行程的权利。
- 3. 若东风旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗 漏,本公司一概不负责,并且保留更正的权利。
- 4.每位参与东风旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法 预测的特殊情况 (例如:交通 延误/取消、天气、疾病、示威、战争等 等),因而引发额外支出的问题,东风旅遊一概不负责,旅客需自行负责 额外的费用。
- 5. 以上图片仅供参考,请以实物为准。
- 6. 所有行程以中文讲解为主。
- 7.三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。
- 8. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。
- 9. 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购 买,请向我们的导游洽询。

INPORTANT NOTES

- 1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
- 2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
- 3. Flight schedule above is subject to change.
- 4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent:







